
Motioner till Harö Hasselö intresseförenings årsmöte 2022

2.

Hämtning av våra grovsopor är välbehövligt. Just nu ligger den enda hämtningen mitt i sommaren.

Jag hemställer till stämman att styrelsen för Harö Hasselö intresseförening får i uppdrag att verka för

att området får två hämtningar per år, en i början av sommaren (första halvan av juni) och en när

hösten börjar nalkas (i andra halvan av augusti till första halvan av september). Om det inte är möjligt

med två hämtningar så hemställer jag att styreslsen ser till att den enda hämtningen flyttas till början

eller slutet av sommaren.

3.

Vid Hagede brygga behövs en stege för att kunna ta sig i och ur båt då det är lågvatten. Just nu är det

nästan omöjligt om man har minsta problem att röra sig. Jag hemställer till stämman att styrelsen för

Harö Hasselö intresseförening får i uppdrag att se till att en stege kommer på plats. (Det kan finnas

behov på de andra bryggorna också)
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